

CCC Project 104246 – Questions and Answers – 16 January 2019

Question 1: Is this equipment required to be military spec? I ask as there are some items that seem to have been taken from amazon/ebay and not recognized manufacturers of military/government quality equipment.

Answer 1: Requirements are as described in Appendix “A” (Equipment Pricing Table). Any required military specifications are indicated. Please refer to Amendment #4.

Question 2: One in particular is the helmet (item 26) as this specification is for an airsoft helmet for recreational use, and not a full bulletproof tactical helmet. Please advise on this and if it is bullet proof we need V50 or NIJ level specifications.

Answer 2: CCC will accept a “Super High Cut” or “High Cut” Ballistic Helmet System meeting the specifications as provided in Appendix A (Equipment Pricing Table). Please refer to Amendment #4.

Question 3: You ask for DDP incoterms but then we note that the project is exempt from all taxes and duties. Please note that officially then, this changes the incoterms to DAP. Please confirm this is correct.

Answer 3: No. DDP remains valid because, pursuant to Article A2 of DDP (Incoterms 2010), the Supplier shall be responsible for carrying out all customs formalities. However, please note that Appendix “A” (Equipment Pricing Table) of the RFQ modifies Article A6(c) of DDP (Incoterms 2010) as the Supplier shall not be responsible for the costs related to import of the goods. As specified in Appendix “A” (Equipment Pricing Table), it is the intent that no part of this project is to be subjected to customs duties, taxes or other government imposed costs or fees.

Question 4: Please advise the lead time required as I cannot see if explicitly stated anywhere in the tender document.

Answer 4: Please refer to Article 1 (Subject) of the RFQ.

projet de la CCC no. 104246 – Questions et réponses – 16 janvier 2019

Question n^o 1: L'équipement doit-il être de qualité militaire? Je pose la question, car certains articles semblent provenir d'Amazon/eBay et non de fabricants d'équipement de qualité militaire/gouvernementale reconnus.

Réponse n^o 1 : Les exigences sont décrites à l'annexe « A » (Tableau de prix de l'équipement). Toutes les exigences par rapport aux spécifications militaires sont indiquées. Veuillez vous reporter à la Modification N^o 4.

Question n^o 2: Cela concerne en particulier le casque (article 26) dont il est spécifié qu'il s'agit d'un casque Airsoft destiné à un usage récréatif, et non un casque tactique entièrement balistique. Veuillez indiquer ce qu'il en est et, dans l'éventualité où le casque doit être balistique, si nous avons besoin de spécifications de niveau V50 ou NIJ.

Réponse n^o 2: CCC acceptera un système de casque balistique de type coupe super haute (Super High Cut) ou coupe haute (High Cut) répondant aux spécifications décrites à l'annexe « A » (Tableau de prix de l'équipement). Veuillez vous reporter à la Modification N^o 4.

Question n^o 3: Vous demandez des incoterms RDA, mais nous avons remarqué que le projet est exonéré des taxes et droits. Veuillez noter qu'officiellement, cela change les incoterms pour RLD. Veuillez confirmer que tel est le cas.

Réponse n^o 3: Non. RDA reste valide parce que, conformément à l'article A2 de la RDA (Incoterms2010), le fournisseur est responsable d'effectuer toutes les formalités de douane. Toutefois, veuillez noter que l'annexe « A » (Tableau de prix de l'équipement) modifie l'article A6(c) de la DDP (Incoterms 2010), car le fournisseur ne sera pas responsable des coûts liés à l'importation de l'équipement. Tel qu'il est indiqué à l'annexe « A » (Tableau de prix de l'équipement), il est prévu qu'aucune partie de ce projet ne soit soumise aux droits, taxes ou autres coûts ou frais imposés par le gouvernement.

Question n^o 4: Pourriez-vous indiquer le délai exigé, je n'ai pas trouvé cette information dans le document d'appel d'offres.

Réponse n^o 4: Veuillez vous reporter à l'article 1 (Objet) de la DP.